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Agendapunt en onderwerp 22. Moties over niet geagendeerde onderwerpen 

 

Onderwerp van de motie Reclamemast langs de A1 

 

De gemeenteraad van Baarn, in vergadering bijeen op 23-10-2024 

 

- constaterende dat; 

• Sinds 2012 gesproken wordt over een digitale reclamemast langs de A1 op sportpark 

Ter Eem 

• Deze reclamemast er nooit gekomen is 

• Op de beoogde plek voor een reclamemast de fundering reeds aanwezig is 

• Het belangrijkste tegenargument “horizonvervuiling was” 

• Vanwege het feit dat de reclamemast er nooit gekomen is, de Baarnse sport een 

significant jaarlijks bedrag misloopt 

 

van mening dat; 

• Horizonvervuiling geen argument meer kan zijn, sinds de meer dan serieuze 

overweging tot plaatsing van een windturbine 

• De Baarnse sport nog steeds een structurele financiële injectie kan gebruiken.  

• De vraag naar locaties voor het plaatsen van een reclamemast onverminderd groot is 

• De eventuele opbrengst voor de Baarnse sport i.v.m. inflatie hoger zou liggen dan € 

65.000,- jaarlijks gedurende 15 jaar 

 

verzoekt het college; 

 

• Om op de kortst mogelijke termijn, maar in ieder geval in het 2e kwartaal van 2025 

met een voorstel te komen om het plaatsen van een digitale reclamemast mogelijk te 

maken en te vergunnen 

• Hierbij een kosten/baten analyse op te stellen, met daarin in ieder geval een schatting 

van de mogelijke opbrengsten 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

 

 

 

 
        
                                                 

 
 

       

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

      

    
 
 
 

 

 
 

 

 

 



 

Toelichting
In 2012 is er een afspraak gemaakt over het plaatsen van een reclamemast langs de Al, op
het sportpark Ter Eem. Onderdeel van deze afspraak was, dat er jaarlijks een bedrag ten
gunste van de Baarnse sport ontvangen zou worden, ter hoogte van € 24.000,-
In 2016 is geconstateerd dat het genoemde bedrag nooit is geïncasseerd, hoofdreden
hiervoor was, dat de reclamemast niet opgericht is, behalve de benodigde fundering.
In 2018 is besloten dat de destijds geldende afspraken vernietigd zouden worden, om zo de
weg vrij te maken voor een aanbesteding. De nieuwe beoogde exploitant zou een opbrengst

van minimaal € 65.000,- genereren ten behoeve van de Baarnse sport.
Na 2x stakende stemmen, is het voorstel verworpen.
Het belangrijkste tegenargument was destijds de “horizonvervuiling” Hierover heeft zelfs
Eemnes zich beklaagd en ook bezwaar op aangetekend.

In 2024 lijkt alles anders te gaan worden, want het belangrijkste argument tegen,is vervallen
aangezien er gekozen is tot een onderzoek naar de mogelijkheden van het oprichten van een

windturbine op de locatie langs de Oud-Eemnesserweg / Zandheuvelweg. Deze optie lijkt
steeds serieuzer na de raadsinformatie brief Vervolgproces windturbineonderzoek. Hierbij is
horizonvervuiling blijkbaar geen valide tegenargument meer.
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